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Besluitenlijst Commissie BSM Eemnes 

Datum 13-05-2019 
Tijd 20:00 - 23:00 
Locatie Raadzaal 0.26 (BEL-kantoor) 
Voorzitter M.C.A. Riemens 
Griffier A.H. de Graaf-Gerrits 
Aanwezig M. Havinga- de Jong (CDA), P. Seldenrijk (CDA), B. Roorda (VVD), M. van der 

Linde- Eggenkamp (WD), N. Rood (D66), S. Wiering (D66), J. Hoorneman (PvdA), 
W.A. de Boer-Leijsma (PvdA), J. de Zeeuw (DB), B.O. Pouw (DB) 

1 Opening 
Afwezig is E. Schade (VVD), hij wordt vervangen door dhr. B. Roorda 

2 Vaststellen agenda 
Conform 

3 Vaststellen besluitenlijst 11 maart en 8 april 
Besluitenlijsten worden ongewijzigd vastgesteld. 

4 Spreekrecht publiek 
Er hebben zich Been insprekers gemeld. 

5 Ingekomen stukken 
Geen 

6 Verordening Jeugdhulp Gemeente Eemnes 2019 
CDA onderschrijft de aanbevelingen van de adviesraad; Men kan instemmen met deze 
verordening; Op Welke termijn vind de evaluatie plaats. Graag wat verheldering over. 
VVD akkoord met de verordening, 100% vergoeding PGB is een goede zaak. Is er al 
bekend Welke financiele vergoeding onze kant op komt voor de jeugdhulp. 
D66 sociaal netwerk is dat een opsomming of een voorbeeld. Adviesraad heeft een 
aantal aanbevelingen gedaan, kan hulp bij dyslexie worden toegevoegd. Overgang 18-
naar 18+ is goed meegenomen in deze verordening. 
PvdA Dyslexie wordt op twee punten genoemd in de verordening maar niet als hulp bij 
dyslexie. Pleit voor een goed bereikbare site; is de reisvergoeding goed geregeld? Is 
de reactietermijn van 3 weken op een aanmeldformulier niet veel to lang? Is er een 
inwoner van Eemnes betrokken bij de adviesraad. 
DB kan instemmen met de verordening. 
Wethouder Lankreijer beantwoordt de vragen. Het rijk komt voor dit jaar met 250 
miljoen en het jaar erna met 175 miljoen, wat omgerekend ongeveer €110.000,- voor 
Eemnes betekent. 
Hulp bij dyslexie wordt toegevoegd alsmede de term woordblindheid. In de rapportage 
zal worden meegenomen binnen hoeveel tijd er een afspraak gepland wordt. Er zitten 
twee inwoners van Eemnes in de adviesraad waarmee de wethouder regelmatig 
overleg heeft, hij zal de raad ook op de hoogte houden. 



In tweede termijn: 
DB heeft nog een vraag over hulp bij dyslexie binnen een PGB versus ge'indiceerde 
zorg. 
Stuk kan door Haar de raad. 

Herbenoeming Mevrouw dr. J.J. de Jonge Rekenkamercommissie BEL 
De fracties kunnen instemmen maar er wordt verzocht om een toelichting door 
bestuurslid dhr. Van IJken. Er is wat onduidelijkheid over de procedure. 

Brief oplaten ballonnen 
D66 heeft deze brief ter bespreking gevraagd. Het lijkt hen een goed idee om ook in 
onze APV een verbod op to nemen. 
Pvda is ook voor een verbod 
DB het onderwerp verdient aandacht maar plastic soep komt niet alleen van ballonnen. 
Minder ballonnen ok maar verbieden nee. 
CDA de restanten zijn niet goed voor onze natuur. Voor een verbod. Kunnen we nog 
een hogere ranking krijgen. 
VVD er zijn biologisch afbreekbare ballonnen. Een verbod gaat men to ver. Is er een 
vergunning nodig om ballonnen op to laten? 
Wethouder Lankreijer reageert kort, niet vergunning plichtig, moeilijk handhaafbaar, is 
eerder voor een ontmoedigingsbeleid/bewustwording. APV aanpassen gaat wat het 
college betreft to ver. 
PvdA kan er aandacht voor komen in de rotonde? 
D66 pleit ervoor dat er bij evenementenvergunning als voorwaarde to verbinden dat er 
geen ballonnen mogen worden opgelaten. 

9 Diverse zienswijzen GR (publicatie 8 mei) 

9.1 Zienswijze 2020 Regio G8~V 
PvdA akkoord 
DB mist de brief met de zienswijze. Er wordt 60K bestemd voor de hele regio om het 
verzuim tegen to gaan, waarom daarin geen akkoord. 
CDA eens met de zienswijzen. 
VVD behoorlijk bedrag wat uitleg verdient. Resultaatbestemming geen zienswijze maar 
Laren en Blaricum wel, graag uitleg. 
D66 akkoord met de reactie van het college op de resultaatbestemming. Is er steun 
verzameld bij andere gemeenten? 
Wethouder Lankreijer reageert op de vragen. 
Kan door Haar de raad. 

9.2 Zienswijze 2020 GGD-U 
DB kan instemmen met de zienswijze. In het voorstel staat er een verschil in 
huisvestingskosten 
CDA eens 
VVD eens 
D66 eens maar ziet graag in het voorstel de zienswijze terug. 
PvdA eens, wet is den niet voldoende transparent? 
Wethouder Lankreijer reageert op de vraag omtrent de transparantie. Wethouder 
neemt het mee om de zienswijzen in het vervolg beter to verwoorden in het voorstel. 

9.3 Zienswijze 2020 Tomingroep 
Alle fracties zijn akkoord. 
DB vraag over het eigen vermogen van de Tomin groep. Kan eigen vermogen worden 
ingezet. 
Wethouder Lankreijer geeft aan dat het een lastige constructie is. Deze raadsperiode 
wordt er gekeken Haar de structuur. 
Kan door Haar de read 
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9.4 Zienswjze 2020 VRU 

Alle fracties akkoord 
Kan door Haar de raad. 

9.5 Zienswijze Beleidsplan 2020-2023 VRU 

PvdA zijn er al voldoende AED's, zijn er mogelijkheden voor andere initiatieven? 

DB kan instemmen, klopt het dat het college de AED bij de brandweer overdreven 
vind? 
CDA eens met de zienswijze, benieuwd Haar de resultaten; is er ruimte voor andere 
initiatieven? 
VVD brandweer is een goede locatie voor de AED; experiment multifunctionele 
brandweer. 
D66 is er geen budget voor een bestuurlijke oefening? Crisisorganisatie gemeente 
geregeld via piket? 
Burgemeester Van Benthem legt uit hoe de zienswijze gelezen moet worden; 
Wethouder Lankreijer reageert op initiatieven m.b.t. AED's. 
D66 moet de zienswijze niet aangepast worden als de bestuurlijke oefening niet 
gecombineerd is met de ambtelijke oefening. 
Kan door Haar de raad. 

9.6 Zienswijze 2020 RUD 

Alle fracties zijn akkoord. 
Kan door Haar de raad 

9.7 Zienswijze begrotingswijziging 2019 RUD 

CDA brief zit erbij 
VVD akkoord 
D66 scherp blijven opletten 
PvdA en DB akkoord 
Kan door Haar de raad 

9.8 Zienswijze begrotingswijziging 2019 AVU 

WD akkoord Eemnes is bij de AVU, waarom gaan wij niet over Haar de andere regio. 
Scheiden van plastic bij het aanbiedstation. 
Overige fracties akkoord 
Kan door Haar de raad 

9.9 Zienswijze begroting 2020 AVU 

Alle fracties akkoord 
Kan door Haar de raad 

9.10 Zienswijze jaarrekening 2018 BELIBegroting 2020 

PvdA tekort is nooit leuk maar een heldere visie is belangrijk. Dit mag wel scherper. 
DB het mag wel wat scherper in de zienswijze; 
CDA benieuwd of er niet to positief begroot is? Idem aan PvdA dat een duidelijk koers 
geformuleerd mag worden. 
WD zorgen over de tekorten. 
D66 kan instemmen met de zienswijze, maar zienswijze moet gericht zijn aan het 
bestuur en niet aan de directie. Zienswijze mag wel wat helderder. 
Burgemeester Van Benthem vast personeel is de uitdaging. Hij zegt toe de zienswijze 
wat aan to scherpen o.a. op het gebied van het samenwerken en uitbesteden 
PIOFACH taken. Loonstijgingen zullen ook moeten worden gereserveerd. Er wordt nog 
een aangepaste tekst toegestuurd. 
Kan door Haar de raad. 

10 Memo Stavaza Klimaatbeleid 

DB het was kort dag maar nu kan het wel besproken worden en niet pas een maand 
later. Optimistisch over de stand van zaken. Eemnes scoort relatief goed t.o.v. andere 
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gemeenten. Er is geen link Haar de Alliantie terwijl er voor hen ook een opgave ligt. 
Teleurstellend dat de bedrijven niet in beweging komen. Goed dat de wethouder kijkt 
Haar andere initiatieven zoals geothermie. 
Men blijft vasthouden dat het allemaal zorgvuldig moet gebeuren, draagvlak en 
betaalbaar voor inwoners. 
CDA dit stuk voldoet wat hen betreft niet aan de toezegging. Waarom heeft het college 
geen memo opgesteld conform toezegging. Het is duidelijk dat we 2030 
klimaatneutraal niet gaan halen. Kan er gekeken worden Haar een andere aanbieder, 
groot verschil tussen duurzaamheidslening en hypothecaire lening. 
Salderingsregeling gaat aflopen wat geen stimulans is om zonnepanelen op de daken 
to leggen. De besparing is niet benoemd in het stuk (dmv isolatie) Waarom pakt de 
Alliantie niet zelf wat plannen op. Heeft Eemnes al een warmtevisie? Mooi om to zien 
dat het Zonneveld Al al flink wat oplevert. 
VVD vol inzetten op de huidige maatregelen; Voor grotere projecten moet er wel een 
weloverwogen besluit genomen worden. Draagvlak onder de bewoners is heel 
belangrijk; Goed nadenken over de investeringen die we maken. 
D66 dit verhaal heeft twee kanten, een politieke en een inhoudelijke. Gemaakte 
beloften in je verkiezingsprogramma/coalitieakkoord moet je wel nakomen. In maart is 
er een motie niet in stemming gebracht vanwege een toezegging van de wethouder die 
hij nu niet nakomt. 
DB geeft aan dat men zorgvuldig omgaat met gemaakte beloften en Been zaken erdoor 
willen drukken.. 
PvdA laten we met elkaar Haar aanvaardbare oplossingen toewerken. 
Effecten verduurzamen bedrijven en gebouwen is niet goed zichtbaar. 
Wethouder Lankreijer reageert op de opmerkingen. Het doel van het college is om de 
maatregelen dusdanig to nemen en die landschappelijk goed inpasbaar to maken. Hij 
geeft aan dat men eerst de onderzoeken voor Geothermie wil afwachten want als dat 
gaat lukken zijn locaties voor zonnepanelen niet meer nodig. Aansluiting op kastje bij 
de zonnevelden voor de laadpalen bij de Witte Bergen wordt meegenomen. 
Excuses van de Wethouder dat de zoekgebieden niet zijn meegenomen maar dat er 
zeker over nagedacht wordt. 
Wethouder Lankreijer zal in de volgende rapportage het zoekgebied (volgens motie 
D66 maart )beschrijven in het najaar. 
CDA wat is plan B als Geothermie niet lukt. We moeten wel gas geven op de andere 
punten harder to gaan lopen. 

11 Rondvraag 
PvdA heeft vragen over de aankondiging van de controle op de hondenbelasting. 
Communicatie tussen gemeente en raad is belangrijk. Men heeft zich verbaasd over de 
aankondiging van een huffs aan huffs controle op het bezit van honden. Had dit niet 
anders gekund. Eerst informatievoorziening, vervolgens handhaven 
Wethouder Reijn reageert op de vragen. Burgemeester vult aan dat de 
informatievoorziening wel degelijk komt maar niet voorafgaand aan de handhaving. 
DB is er een mogelijkheid voor de gemeente om cafe Staal to behouden voor Eemnes? 
Burgemeester Van Benthem reageert even kort dat er initiatieven zijn vanuit de 
samenleving. 

12 Sluiting kom 22.25 uur 

Vastgesteld tijdens de vergadering van 17 juni 2019. 

Voorzitte!

~ ~~Y~~- 
M.C.A. Riemens 
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